
 

Referat 

- fra bestyrelsesmøde afd. 29 
 

Mødetidspunkt: 15. august 2022 kl. 17.00 - 20.00, Kelds terrasse   

 

Til stede: Bestyrelsen: Trine Anka Overgaard, Michael S. Thomasen, Keld L. Nielsen og 

Peter Hansen 

Suppleant: Frederik Max Sørensen 

Fraværende:  Bestyrelsen: Mette N. Blendstrup 

  

1 Godkendelse af referat 

• Tidligere referat er godkendt af bestyrelsen. 

2 Nyt fra formanden: 

• Solsej over sandkassen, det bliver undersøgt. 

• Ønske om en kompost beholder mere. -Er i skrivende stund opsat 

• Diskussion parkeringsregler.  

• Container – videresendt til Christian Toft, om ønske af en storskraldcontainer 

• Farlig udkørsel. Underskrift indsamling til kommunen. Der udarbejdes et oplæg til underskrift 
indsamling. 

 

3 Runden rundt 

• Der er blevet talt om størrelsen på lejligheder passer.  

• Keld foreslå månedlige bestyrelsesmøder. De fremmødte Bestyrelsesmedlemmer har 
enstemmigt godkendt dette. 

 

4 Økonomi 

• Bs har ikke haft forbrug af midler siden sidst. 
 

5 Orientering fra team 5 – Christian Toft 

• Jeg har modtaget tilbud på solsejl ( 10.000+moms). Umiddelbart dyrere end jeg har havde forventet, 
hvorfor jeg spørger en anden leverandør. 
Jeg regner ikke med, at I vil have det opsat i år, men blot gjort det klart til det til næste år?  
  

• Kompostbeholder bestilt  
  

• Vivabolig har styr leverandør af container til storskrald. BS informerer blot mig om, hvornår container 
ønskes leveret. 

• Mangelafhjælpning sker forhåbentlig i uge 41. Så snart Henning Rolf Christensen har aftalt nærmere 
med entreprenør, så får I datoen. OBS på at vi efter aftale ikke længere at forholde os til 6-ugers 
varslingen. Afhjælpningen gælder bl.a. også lister og lofter i rækkehusene. 
  

• Råderetskataloget er under bearbejdning i vores projektafdeling. Så snart kataloget er færdiggjort og lagt 
på afdelingens hjemmeside, så bliver der også sendt information ud til alle beboere i afd. 29 vedr. 

 

6 Behandling af indkommende forslag 

• Ingen indkomne forslag. 
 

7 Orientering/info fra Aktivitetsudvalget 

• Bestyrelsen ønsker stadig medlemmer i aktivitetsudvalg. 



• Bestyrelsen har diskuteret kommende aktiviteter – der er ikke afsat økonomiske midler på 
konto 119 i budgettet til beboeraktiviteter. 

8 Evt.  

Råderetskatalog er lige på trapperne. Er i skrivende stund udsendt til beboerne.  

Næste bestyrelsesmøde 5. september kl. 17-20. -Lokalitet eftersendes  


